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To:
Secretariat of SF&OC
致：港協暨奧委會秘書處
提倡奧林匹克精神
體育界消除歧視及防止性騷擾研討會
To Foster the Olympic Spirit: Seminar on Eliminating Discrimination and 
Anti-Sexual Harassment in Sports Sector
  Reply Slip回條
	日期 Date:

	2018年1月30日 (星期二)   30 January 2018 (Tuesday)

	時間 Time
	下午2時半至5時15分       2:30 p.m. – 5:15 p.m.

	地點 Venue:
	銅鑼灣掃桿埔大球場徑1號奧運大樓2樓賽馬會演講廳
Jockey Club Lecture Theatre, 2/F, Olympic House, 1 Stadium Path, 
So Kon Po, Causeway Bay


	(研討會將以廣東話進行 The Seminar will be conducted in Cantonese)


本機構將出席以上研討會。We shall attend the captioned Seminar.
	參加者姓名Name of Participants
	職位 Designation

	(每機構只限不多於兩名義務委員及兩名職員
limited to 2 office bearers and 2 staff members for each organization)

	1. 
	

	2. 
	

	3. 
	

	4. 
	


	機構名稱
Organization:
	
	聯絡人
Contact Person:
	

	

	隸屬體育總會
NSA with Affiliation:
	
	聯絡電話
Tel.:
	


備註：請於2018年1月22日或之前，將本回條以傳真（2891 3657）或電郵（secretariat@hkolympic.org）方式交回港協暨奧委會秘書處。本會將會以電話或電郵確認及通知參加者有關詳情。名額有限，報名從速。
Remarks: Please return the completed Reply Slip to the SF&OC Secretariat by fax (2891 3657) or by email (secretariat@hkolympic.org) on or before 22 January 2018.  Enrolment will be confirmed by telephone or email.  Places are limited and are available on a first-come first-served basis.
